
Arvoisa liikunta ja kulttuurilautakunnan jäsen, 

Haluamme vedota Kymi Sinfoniettan tukien säilyttämisen puolesta. Orkesterin merkitys Kouvolalle 

on huomattava niin taloudellisesti, kulttuurisesti kuin kaupunkimme vetovoiman kannalta. 

Kymi Sinfonietta ei ole vain konserttilava, vaan laaja-alainen toimija, joka tuo merkittävää 

taloudellista hyötyä Kouvolalle. Orkesterin muusikoista osa asuu Kouvolassa, mikä tarkoittaa suoria 

verotuloja kaupungille. Lisäksi orkesterin toimintaan liittyy joukko muita ammattilaisia, kuten 

teknisiä työntekijöitä, konserttien järjestäjiä ja yhteistyökumppaneita, jotka kaikki edistävät 

paikallista elinkeinoelämää. Myös yleisö – niin paikallinen kuin kauempaa saapuva – tukee 

Kouvolan palveluita konserttimatkoillaan. 

Musiikin merkitys ihmisten hyvinvoinnille on kiistaton. Laadukas elävä musiikki lisää asukkaiden 

elämänlaatua, tarjoaa elämyksiä ja tuo lohtua sekä iloa arkeen. Orkesteri tekee arvokasta yhteistyötä 

esimerkiksi koulujen ja hoivayhteisöjen kanssa, tuoden kulttuurin saavutettavaksi kaikille. Ilman 

Kymi Sinfoniettaa kaupunkimme kulttuuritarjonta köyhtyisi merkittävästi. 

Lisäksi Kymi Sinfonietta on kansainvälisesti arvostettu orkesteri, jonka toiminta tuo Kouvolalle 

näkyvyyttä ja arvostusta myös kaupungin ulkopuolella. Laadukkaat konsertit, taiteellinen 

kunnianhimo ja vakiintunut maine nostavat Kouvolan profiilia ja tekevät kaupungista 

houkuttelevamman niin uusille asukkaille, yrityksille kuin matkailijoillekin. 

Tuen leikkaaminen vaarantaisi orkesterin toimintaedellytykset ja heikentäisi Kouvolan asemaa 

kulttuurikaupunkina. Toivomme, että kulttuurilautakunta ymmärtää Kymi Sinfoniettan arvon ja 

tekee päätöksiä, jotka tukevat sen jatkumista ja kehitystä. 

Kunnioittaen, 

 

 

 

 

 




